

Dato: 2025-08-07

Deltagere: Lotte, Sanne, Mette E., Mette H., Helle, Mathilde, Cecilie, Annette, Janne

Fraværende: Monica, Luna, Helle V., Mariette

Referent: Janne

1. Kort info fra formand:

1.1. Status hestevelfærdsprojekt DRF

Flere tager til Hashøj d. 14/8 for at høre, hvad de har at sige vedr. emnet

Vedr. nye bedømmelser, så vi får mere at vide på dagen.

1.2. Status reparation af Fibernet til dommertårnene

Reparation afventer at Bane 1 skal vendes 180 grader, for at kunne adskille heste og tilskuere. Derfor skal der flyttes dommertårn. Det er ikke sikkert at dommertårnet ved C kan flyttes nemt. Dommertårnet skal gerne være på plads inden fiber skydes ind, så der kan installeres korrekt boks i dommertårnet.

Nyt kabler, hvori Fibernet skal skydes, når dommertårn er flyttet, er modtaget.

Claus har tilbudt at grave kablet ned, når dommertårn er flyttet.

Det skal undersøges, hvad det koster at få lagt strømkabler ned samtidig med til lys.

1.3. Status Forsikringssag strømsvigt

Det lader til, at der ikke er dækning fra CERIU. TRYG (klubbens forsikringsselskab) vil gerne hjælpe med et skriv til CERIU.

Selvrisiko er for høj i forhold til, hvad der dækkes ved eget forsikringsselskab.

1.4. Hygiejnebevis til kiosk

Mariette vil gerne tage kurset, men der er endnu ikke på plads.

Janne har uddannelse til at dække for at have kiosken kørende, men det kræver tid for at få etableret den korrekte dokumentation osv.

1.5. Garage til planer

Lotte følger op på status. Mark har tilbudt at hjælpe med at etablere, når han og Jess har tid i kalenderen.

1.6. Ansøgninger hos kommunen – status (samt næste frist)

Annika har endnu ikke hørt noget vedr. tilskud til springstøtter o.l. Hun rykker for svar fra kommunen.

2. Evaluering af C-stævnet i spring med D4 mesterskab

2.1. Hvad fungerede godt?

Uovertruffen succes.

Der er kommet gode tilbagemeldinger hele vejen rundt.

2.2. Hvad kan vi gøre endnu bedre?

Publikum vs. Ryttere:

Med de antal ryttere/starter var det fint, men det vil være godt at undgå at hest/rytter og publikum er for tæt på hinanden. Således skal der laves adgang til opvarmningsbanen på modsatte side af springbanen, således skal der sættes hegn op.

På banen:

Hjælpere/banepersonalet er til at for at repræsentere klubben og gøre alle gode. Og det er et job, der skal udføres. Vi er der for at spille alle gode og repræsentere klubben og derved skal der ikke komme negative kommentarer.

Banebyggeren har det endelige ansvar, så er den der bestemmer.

God idé at lave en samling af alle hjælpere inden klasserne, så alle ved, hvad de skal gøre.

Desuden vil det være godt med et "morgenmøde" med alle officials, baneansvarlige, udvalgsansvarlig vedr. hvordan der kommunikeres på dagen.

3. Evaluering af ridelejr

Stor ridelejr og mini-ridelejr blev afholdt.

Meget gode tilbagemeldinger fra begge lejre.

Der holdes fast i den deadline, der er sat, da der kom flere tilmeldinger få dage før ridelejren. Men pga. planlægningen er det vigtigt at holde fast.

Alle vil gerne komme igen næste år.

Mini-ridelejr fungerede fint.

Den store ridelejr skal tænkes lidt anderledes.

Der måtte gerne være flere voksne hjælpere for at gøre klar og undervejs. Da der ved den seneste lejr ikke var mange juniorer, der var gode til at hjælpe, bør det fremover være voksne, der står for lejren. På den måde kan juniorerne selv deltage på lejren.

Idé kunne være at lave aktionskort for, hvad der skal laves på en ridelejr, og hvad der skal hjælpes med. Således vil det fremgå tydeligt, hvad der skal laves og hvad der kræves.

Økonomi:

Da der var mange donationer og gratis "indkøb", så der er overskud forhold til budget.

4. Præmier, rosetter, dækkener m.m. til klubmesterskab. Hvad skal vi give i år?

Det gælder til alle mesterskaber, så det er ens dvs. til hest, pony, mini-junior, kæphest.

Hvis der skal gives dækken, så er det dækken til førsteplads, men til ALLE mesterskaber (måske ikke kæphest).

Rosetter kan godt være mindre, men hvor der står klubmester på.

Derudover skal det undersøges, hvad der er muligt at få af medaljer, staldblanketter osv.

Beslutning er at gå efter at få sponsoreret dækken og sløjfer. Især så længe der ikke er flere starter.

5. Planlægning af E-stævnet med klubmesterskaber i spring samt klargøring

Mathilde, Janne, Helle (søndag), Lotte, Mette H, Cecilie, Annette (søndag),

Vi foreslår, at det bliver muligt at tilmelde som hjælper i kommentarfeltet på Facebook. Cecilie prøver at se om det kan fungere udover tilmelding på hjemmesiden.

Klargøring d. 22/8. Der laves oversigt i klubben over ting, der skal laves, så man kan gå i gang, hvis man kan andre dage (som tidligere klargøring til stævner)

6. Holdmesterskab D4 med hold sat af klubben.

Hvordan prioriteres, hvem der kommer på hold, hvis der er ikke flere end til ét hold?

Når der er flere til holdet, bør udvælgelsen ske på basis af resultater og dernæst hjælpertimer.

7. Bane 1 – status og toplag

Det skal vurderes om der skal sættes JUTE i sandet, så sandet ikke klumper. Der skal professionelle ud at se på, hvad der skal til for at få en god bane og desuden få tilbud på at få den lavet.

I mellemtiden undersøges også alternative muligheder.

8. Banepleje

Alle baner har behov for at køre noget mere. De skal min. køres hver 14. dag for at undgå alt for meget ukrudt, og for at sikre gode baner at ride på for vores medlemmer.

Der laves turnus blandt dem der kan køre bane.

9. Klubmesterskab i dressur

Afholdes 13. september 2025 sammen med C-stævnet. Der bliver masser af præmier til de startende ryttere og vi forsøger med hygge/rytterfest om aftenen.

10. Salg af military-spring og bogstaver, status og evt. ændring af pris

Salgsannoncer med military-spring er gået i stå. Der har været lidt aktivitet, men det er gået i stå igen.

Kan godt regulere prisen, så de kan komme væk. Klubben har ikke plads til springene, hverken til opmagasinering eller til at springe på.

Bogstaver er ude til salg (DBA), men der er ikke respons.

11. Oprydning i traktorgarage

Den 6. september vil Mette og Helle rydde op i garagen. Andre er velkomne.

12. Evaluering og evt. ændring af regler for indberetning til ranglister i dressur, spring, military, distance m.m.

Det skal undersøges om det er muligt at lave en automatisk opsamling af data og registrering af point, så det ikke skal håndteres manuelt. Desuden skal der kigges på hjælpertimer, så det også kan registreres automatisk.

13. Facebook – hvad skal der være på klubbens Facebook side?

- Vores egne opslag kan godt drukne lidt i virksomhedsreklame m.m.
- Hvad godkender vi og hvad godkender vi ikke?

Egne klubopslag drukner i reklamer. Derfor vil der blive holdt en pause mht. reklamer og andres klubbers opslag på vores side, så klubbens formidling kan nå frem til medlemmerne. Specifikke opslag kan godkendes f.eks. hvis det er deciderede inviterede stævner osv.

Medlemmerne orienteres om ændringen på hjemmesiden.

14. Klubmesterskabsregler – finde ny dato til workshop for bestyrelsen.

Workshop afholdes 21. november med bestyrelsen og udvalg og tager det som en julefrokost.

15. Eventuelt

*Der kommer flere arbejdsdage så springbanen og tilbehør bliver ved med at være optimal.

*Springene skal fremover købes ind/sponsoreres med både støtter og bomme, så det passer sammen. De findes lettere og dermed nemmere at flytte.

*Miniridning kan mulighed være hos Mathildes ridehal over vinteren, som ligger tæt på klubben.

NVR Bestyrelsesmøde d. 7. august 2025 i klubben

*Miniklubmesterskab er sat til d. 21/9 – kan det ændres til den 20/9 - kan bestyrelsen hjælpe?

Nogle kan hjælpe, så vi ændrer dagen, så det er d. 20/9.

Miniklubmesterskab er for børn, der har deltaget i mini-ridning i 2024 eller 2025.

Næste møde: Den 1. september 2025 kl. 18